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Emne: Høyringsuttale fiberbreiband utbygging  
 
Er samd i at ein kan ha godt nytte av fiberbreiband til Sletta . Det vert nemnd Renen , og Austebygd . 
Håpar at Skjelvik og Valdersnes vert også tatt i betraktning .  Mvh Unn Iren Kamande  
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